
 

Zápis z výroční členské schůze 

Základní kynologická organizace Nový Hradec Králové 083 

konané dne 10. února 2024 od 17:00 hod v klubovně ZKO NHK  

 

Program: 

1. Zahájení výroční členské schůze 

2. Volba mandátové komise 

3. Volba návrhové komise 

4. Volba volební komise 

5. Schválení programu výroční členské schůze 

6. Zprávy funkcionářů ZKO Nový Hradec Králové 

7. Volba výboru a revizní komise ZKO NHK 

8. Volba delegátů a kandidátů do orgánů KV královéhradeckého kraje a ČKS 

9. Návrh rozpočtu na rok 2024 

10. Návrh usnesení 

11. Diskuse 

12. Schválení usnesení 

13. Závěr 

 

Předseda ZKO p. Mgr. Karel Prouza přivítal všechny přítomné členy a zahájil v 17:00 

hodin výroční členskou schůzi. V době zahájení výroční členské schůze bylo z 63 členů 

přítomno 35členů, byla přítomna nadpoloviční většina, schůze je usnášeníschopná.  

 

Volba mandátové komise: 

 

Návrh složení:  MVDr. Lucie Minaříková, Milena  Bojčuková, Daniela  Rybaříková 

Hlasování: Pro: 35  

       Proti:   0  

       Zdržel se:   0 

Návrh byl přijat. 

 

Volba návrhové komise: 

 

Návrh složení:  Rudolf Tomáš, Simona Šrámková, Miloslav Rýgl 

Hlasování: Pro: 35  

       Proti:   0  

       Zdržel se:   0 

Návrh byl přijat. 

 

Volba volební komise: 

 

Návrh složení: Jitka Kulová st., Michaela Hrušková, Jakub Procházka 

Hlasování: Pro:          35 

                   Proti:         0 

                   Zdržel se:  0 

 

Schválení programu výroční schůze: 

Hlasování: Pro: 35   

       Proti:   0  



       Zdržel se:   0 

Schválení jednacího řádu a volebního řádu ZKO NHK 083: 

 

Hlasování:  Pro:           35 

                    Proti           0 

                    Zdržel se    0 

 

Zpráva předsedy ZKO – přednesená předsedou ZKO NHK p. Mgr. Karlem Prouzou 

 

Zpráva výcvikáře ZKO – přednesená výcvikářem ZKO NHK pí. Milenou Kupčíkovou 

 

Zpráva pokladní ZKO – přednesená pokladní ZKO NHK pí. Ing. Alicí Růžičkovou 

 

Zpráva revizní komise – přednesená za RK ZKO NHK pí- Jitkou Kvačkovou 

 

Volba výboru ZKO NHK a revizní komise ZKO NHK: 

 

Výbor bude mít 5 členů, viz uvedeno v návrhu na složení výboru 

 

Hlasování: Pro:         35 

                   Proti          0 

                   Zdržel se:  0 

 

Návrh na složení výboru: 

 

Předseda :             Mgr. Karel Prouza 

Pokladní:                        Alice Růžičková 

Jednatel:                         Rudolf Tomáš 

Výcvikář:                       Martin Chládek 

Člen:                  MVDr. Lucie Minaříková 

 

Návrh na revizní komisi: 

 

Ing. Jaroslav Stuchlík, Jitka Kvačková, Simona Šrámková 

 

Výsledek hlasování: 

 

Vydáno 35 volebních lístků, hlasovalo 34 členů, 1 hlasovací lístek neodevzdán, odevzdaných 

34 volebních lístků, tyto byly platné. 

 

Předseda:             Mgr. Karel Prouza            34 hlasů 

Pokladní:                      Alice Růžičková       34 hlasů 

Jednatel:                        Rudolf Tomáš          34 hlasů 

Výcvikář:                      Martin Chládek        32 hlasů  

Člen:                 MVDr. Lucie Minaříková    34 hlasů 

 

Revizní komise : 

 

Předseda:       Ing. Jaroslav Stuchlík     34 hlasů 

Člen:                      Jitka Kvačková       31 hlasů 



Člen:                      Simona Šrámková   34 hlasů 

 

Volba delegátů a kandidátů na KV královéhradeckého kraje a ČKS: 

 

Do KV královéhradeckého kraje ani do předsednictva a revizní komise ČKS nebyl navržen 

žádný kandidát. 

 

Návrh delegátů na krajskou konferenci královéhradeckého kraje: 

 

Mgr. Karel Prouza, Rudolf Tomáš, Martin Chládek, Ing. Jaroslav Stuchlík,  

 

Hlasování: Pro:            35 

                  Proti:            0 

                  Zdržel se:     0 

 

Návrh rozpočtu na rok 2024  

 

Rozpočet na rok 2024 přednesla pokladní pí. Ing. Alice Růžičková 

 

Hlasování: Pro:            35 

                  Proti:            0 

                  Zdržel se:     0 

 

pan Rudolf Tomáš přečetl návrh na usnesení členské schůze ZKO Nový Hradec králové 

 

následovala diskuse 

 

pan Mgr. Karel Prouza – informoval přítomné členy o průběhu jednání s MO ohledně převodu       

                                        pozemku 

 

pan Miloslav Rýgl  - dotaz na přestěhování odkládacích kotců 

 

pí. Milena Kupčíková – dotaz ohledně brigádnických hodin, lepší úklid areálu ZKO NHK 

 

pí. Jitka Kvačková – upozornila výbor na provedení revize hasicích přístrojů 

 

 

Schválení předneseného usnesení:  

 

Hlasování: Pro:            35 

                  Proti:            0 

                  Zdržel se:     0 

                                           

Předseda ZKO poděkoval za aktivní účast na výroční členské schůzi a popřál všem 

hodně osobních a sportovních úspěchů.  

Poté v 18.30. hodin schůzi ukončil.  

 

                         

                                                                                                Vyhotovil 

                                                                                  Jednatel ZKO NHK Rudolf Tomáš                                                                             


